

R E P U B L I Q U E D U C A M E R O U N
P a i x – T r a v a i l – P a t r i e

MINISTERE DES FORETS ET DE LA FAUNE

S E C R E T A R I A T D ' E T A T

S E C R E T A R I A T G E N E R A L

D I R E C T I O N D E S A F F A I R E S G E N E R A L E S

S O U S D I R E C T I O N D U B U D G E T E T D U M A T E R I E L

S E R V I C E D E S M A R C H E S



www.minfof.cm

R E P U B L I C O F C A M E R O O N
P e a c e – W o r k – F a t h e r l a n d

MINISTRY OF FORESTRY AND WILDLIFE

S E C R E T A R I A T O F S T A T E

S E C R E T A R I A T G E N E R A L

D E P A R T M E N T O F G E N E R A L A F F A I R S

S U B D E P A R T M E N T O F B U D G E T A N D M A T E R I A L

P R O C U R E M E N T S E R V I C E

COMMUNIQUE N° 0006 /C/MINFOF/SETAT/SG/DAG/SDBM/SMA/2026 DU 02 MARS 2026

PORTANT PUBLICATION DES RESULTATS DE LA DEMANDE DE COTATION N°0025/DC/MINFOF/CIPM/2026 DU 22 JANVIER 2026 POUR LA SELECTION D'UNE ENTREPRISE SPECIALISEE EN CHARGE DE L'ENTRETIEN ET DE MENAGE DES LOCAUX DU MINISTERE DES FORETS ET DE LA FAUNE.

LE MINISTRE DES FORETS ET DE LA FAUNE COMMUNIQUE :

Par Décision N° 0128 /D/MINFOF/SETAT/SG/DAG/SDBM/SMA/2026 du 02 MARS 2026 portant attribution de la demande de cotation n°0025/DC/MINFOF/CIPM/2026 du 22 janvier 2026 pour la sélection d'une entreprise spécialisée en charge de l'entretien et de ménage des locaux du Ministère des Forêts et de la Faune, le soumissionnaire ci-dessous représenté est déclaré adjudicataire :

FINANCEMENT	SOUSSIONNAIRE	MONTANT FCFA TTC	DELAI
Budget de fonctionnement de l'exercice 2026	BETTERMAN SARL BP : 3654 Yaoundé Tél : 677 70 90 00	Vingt-cinq millions deux cent cinquante-cinq mille trois cent soixante un (25 255 361)	12 mois

Le Directeur Général de la Société **BETTERMAN SARL** est invité à se présenter dès publication du présent communiqué au Ministère des Forêts et de la Faune, Direction des Affaires Générales, Sous-Direction du Budget et du Matériel (Service des Marchés, 8^{ème} étage, porte 807) de l'immeuble ministériel n°2, pour l'établissement du projet de Lettre Commande.

Par ailleurs, les soumissionnaires n'ayant pas été sélectionnés sont priés de retirer leurs soumissions sous quinzaine dès publication du présent communiqué. Passé ce délai, leurs offres seront détruites.

Le Ministre des Forêts et de la Faune

Le Ministre
The Minister
MINISTRE OF FORESTRY AND WILDLIFE
MINISTRE DES FORETS ET DE LA FAUNE

Jules Doré Ndong

R E P U B L I Q U E D U C A M E R O U N
P a i x - T r a v a i l - P a t r i e

MINISTERE DES FORETS ET DE LA FAUNE

SECRETARIAT D'ETAT

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES AFFAIRES GENERALES

S O U S D I R E C T I O N D U B U D G E T E T D U M A T E R I E L

S E R V I C E D E S M A R C H E S



www.minfoc.cm

R E P U B L I C O F C A M E R O O N
P e a c e - W o r k - F a t h e r l a n d

MINISTRY OF FORESTRY AND WILDLIFE

SECRETARIAT OF STATE

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF GENERAL AFFAIRS

SUB DEPARTMENT OF BUDGET AND MATERIAL

P R O C U R E M E N T S E R V I C E

RELEASE N° 0066 /R/MINFOF/SETAT/SG/DAG/SDBM/SMA/2026 OF 02 MARS 2026

REPORTING THE RESULTS OF THE NOTICE OF REQUEST FOR QUOTATION
N°0025/DC/MINFOF/CIPM/2026 OF 22 JANUARY 2025 TO HIRE A SPECIALIZED COMPANY TO
PROVIDE MAINTENANCE AND CLEANING SERVICES OF THE PREMISES TO THE MINISTRY OF
FORESTRY AND WILDLIFE

MINISTER OF FORESTRY AND WILDLIFE COMMUNICATES:

By Decision No. /D/MINFOF/SETAT/SG/DAG/SDBM/SMA/2026 of to award
the notice of request for quotation n°0025/DC/MINFOF/CIPM/2026 of 22 January 2025 to hire a specialized
company to provide maintenance and cleaning services of the premises to the Ministry of Forestry and Wildlife, the
bidder whose details are tabled below, has been declared successful for the service relating to the Consultation
Notice mentioned as follows :

FUNDING	BIDDER	AMOUNT CFAF TTC	TIME
Recurrent budget for 2026	BETTERMAN SARL BP : 3654 Yaoundé Tél : 677 70 90 00	25, 255, 361 (Twenty-five million two hundred fifty- five thousand three hundred sixty-one)	12 months

The General Manager of a Society **BETTERMAN SARL** is invited to present himself as soon as this press
release is published to the Ministry of Forestry and Wildlife, Department of General Affairs,
Subdepartment of Budget and Material (Procurement service, 8th floor, door 807) of the ministerial
building No. 2, for the establishment of the draft of Contract.

In addition, bidders who have not been selected are requested to withdraw their bids within two weeks of
the publication of this press release. After this time, their offers will be destroyed.

The Minister of Forestry and Wildlife

Jules Doret Ndongue